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PROTOKOLL nr 6 2023 

Styrelsemöte  

Via Teams 

2023-08-08, kl. 19.00 

 

 

Närvarande: 
Urban Larsson, Martin Hedberg, Susanne Jonsson, Linda Lindblom Hedberg och Karina Nilsson 

Övriga:  

 

§ 59  Mötets öppnande 
Urban förklarar styrelsemötet öppnat. 

§ 60  Godkännande av dagordning 
Vi beslutar att godkänna dagordningen.  

§ 61  Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 5 verksamhetsår 2023. 

Vi beslutar att godkänna protokollen och lägga de till handlingarna.  

§ 62  Kvarstående arbeten 

Inga kvarstående frågor. 

- Visitkort, eftersom inte SBF kan fixa några visitkort, så är lösningen att Urban Jonsson kan fixa 

inplastade kort.  

- Profilkläder, inte alla har fått några kläder ännu. NEH lyckas inte producera några kläder. SBF 

har nu sagt upp avtalet med NEH. Vi får avvakta nytt avtal.  

§ 63  Ekonomi 
Susanne har skickat ut rapporterna till oss. Allt ser bra ut.  

§ 64  Inkommande post och skrivelser 
Nyhetsbrev från SISU Gävleborg och Dalarna. Fått mail om SGA träff för Racing och för Rally. 

Fått mail från SBF om att licensen Tävlingsledning C nu bytt namn till Tävlingsledning Grund. 

Även fått mail från SBF om aktuell terrorhotnivå. Fått brev från Peter Kurtén med frågor inför 

distriktsdialogen.  

§ 65  Rapporter och uppkomna frågor 
a) Rapport från SGA och rådgivare 
Martin – RB, Det har körts tävling i Falun och Årsunda i sommar och Söderhamn kommer att 
köra nu i höst. Det är lugnt och har fungerat bra.  
Putte – FR, Putte håller på med en enkät tillsammans med Elinore om regeländringar, 
anbudssystem mm inför kommitteens möte. Det kommer att bli utbildning för folkrace domare 
i Gävle och Örebro. Fullt upp med tävlingar varje helg.  
Linda – Rally, Det kommer att bli några tävlingar i höst. Inget annat speciellt. 
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b) Rapport från Distriktsdialogen 
SBF har haft 2 st crosskartar som stått oanvända länge. Dom såldes utan anbudsförfarande till 
Västerås och detta har väckt uppmärksamhet.  
Peter Kurtén var med på mötet och tog upp frågan om bolaget Svenska Rallyt och dess 
ekonomi. Det saknas fortfarande någon ekonomisk rapport.  
 
c) Bilsportskonferensen 
Blir den 13 – 15 oktober på Scandic Star, Upplands Väsby. Frågan är om utskotten hinner 
planera in några möten. Det kommer att finnas möteslokaler från lunch på fredag. Inbjudan till 
konferensen kommer att komma ut i september. Vi bestämmer att vi skickar ut info om detta 
till våra SGAer. Vi beslutar att alla i styrelsen som kan ska få åka.  

 
§ 66  Miljö 
Inget nytt. Det behöver bestämmas ett nytt datum för utbildning, eftersom det krockar med 
Bilsportskonferens.  
 

§ 67  Utbildning 
Vi pratar mycket om att det är viktigt med utbildningar. Men vi behöver planera. Det behövs 
utbildning i Folkrace och Rally för både tävlingsledning och domare.  
 

§ 68  Övrigt 
Inga övriga frågor 

§ 69  Nästa möte 
Styrelsemöte enligt planering den 10/9 i Söderhamn.  

§ 70  Mötets avslutande 
Urban tackar för mötet. 

 

 

 

Urban Larsson   Karina Nilsson 

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

 

 


